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Zápis č. 1. ze zasedání Výboru dopravy 

 Zastupitelstva Libereckého kraje  

konaného dne 21. 01. 2025 

Přítomni: 13 členů výboru dopravy zastupitelstva kraje dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: Petr Král, František Adolf 

Hosté: dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: 
Ing. Monika Šulcová, Ing, Zdeněk Borovička, MBA, Ing. Otto Pospíšil, PhD., Michal Třešňák, 

Ing. Jan Polák, Ing. Petr Správka 

Ověřovatelé: Jaroslav Demčák 

 

 

1. Zahájení 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík přivítal přítomné 

v novém roce a zahájil 1. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2025. 

Konstatoval, že je Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje usnášeníschopný.  

 

 

2. Schválení programu jednání 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík předložil k projednání 

návrh programu 1. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2025.  

 

Navrhovaný program: 

 

1. Zahájení          Josef Chuchlík 

2. Schválení programu jednání      Josef Chuchlík 

3. Volba ověřovatele zápisu      Josef Chuchlík  

4. Kontrola usnesení       Josef Chuchlík 

5. Informace z resortu dopravy      Ing. Jan Sviták 

▪ Informace z aktuální činnosti 

▪ Informace o projednaných materiálech na Radě Libereckého kraje 

▪ Projednání materiálů předkládaných do Zastupitelstva Libereckého kraje  
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6. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o.    Ing. Otto Pospíšil, Ph.D. 

▪ Informace z aktuální činnosti  

7. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o.    Michal Třešňák 

▪ Informace z aktuální činnosti 

8. Informace koordinátora BESIP LK     Ing. Jan Polák 

▪ Informace z aktuální činnosti 

9. Informace o činnosti KSSLK, p. o.     Ing. Jan Růžička 

▪ Informace z aktuální činnosti  

10. Informace o činnosti Silnice LK a.s.     Ing. Petr Správka 

▪ Informace z aktuální činnosti 

11. Informace o činnosti Ředitelství silnic a dálnic s. p.   Ing. Jan Wohlmuth 

▪ Informace z aktuální činnosti 

12. Různé         Josef Chuchlík 

 

Členové výboru dopravy obdrželi podklady:   

▪ Dodatek č. 3 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu LK  

č. OLP/2234/2019 - Cyklostezka podél silnice I/13 v úseku Kunratice u Cvikova – 

Drnovec 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 01/25/VD/01 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání schvaluje předložený program  

1. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2025. 

 

Hlasování: 

Celkem: 11 Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

3. Volba ověřovatele zápisu  

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík navrhl ověřovatele 

zápisu Jaroslava Demčáka. 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 01/25/VD/02 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání volí ověřovatele zápisu Jaroslava 

Demčáka. 
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Hlasování: 

Celkem: 11 Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 1 Výsledek: přijato 

 

 

4. Kontrola usnesení  

 

Ke kontrole usnesení bylo konstatováno, že usnesení, přijatá na minulém zasedání výboru 

dopravy, byla přednesena na jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 17. prosince 2024  

a všechna výborem dopravy doporučená usnesení byla Zastupitelstvem Libereckého kraje přijata. 

 

 

5. Informace z resortu dopravy 

 

Ing. Jan Sviták podal aktuální informace z resortu dopravy.  

Shrnul informace k rekonstrukcím a stavu povrchů krajských silnic. Informoval, že v letošním 

roce plánuje Liberecký kraj i s akcemi financovanými z IROP zahájit stavební akce – rekonstrukce 

a opravy krajských silnic a mostů ve výši 1,2694 mil. Kč (náklady jsou pouze za stavební akce, 

tedy bez BOZP a TDS). Stavební akce zahájené v rámci IROP 2025+ budou ve výši  

cca 565 mil. Kč. Budou zahájeny 3 stavební akce, během kterých se zrekonstruují 3 silnice 

a 4 mosty. Liberecký kraj by měl zahájit v roce 2025 stavební akce v hodnotě 704,4 mil. Kč. 

Liberecký kraj předpokládá, že ze SFDI obdrží cca 170 mil. Kč na financování těchto stavebních 

akcí, ale neví se, v jakém termínu. Bude zahájeno 24 stavebních akcí, během kterých se 

zrekonstruuje a opraví 15 silnic a 12 mostů.  V roce 2025 má Liberecký kraj v plánu zahájit 

realizaci 27 celkem stavebních akcí, v rámci kterých se opraví a zrekonstruuje celkem 18 silnic 

a celkem 16 mostů. V roce 2025 bude pokračovat realizace u 16 stavebních akcí, v rámci kterých 

se dokončí oprava a rekonstrukce 12 silnic a 10 mostů z roku 2024.    

Ing. Jan Sviták okomentoval stav povrchů a vozovek k 31. prosinci 2024. Uvedl, že sběr dat se 

uskutečnil k 31. prosinci 2024 u silnic II. třídy (v úseku 487 kilometrů) a u silnic III. třídy (v úseku 

1 569 kilometrů). V roce 2024 u silnic II. třídy je známka 2,70 (v roce 2019 byla známka 2,96). 

U silnic III. třídy je aktuální známka 3,04 (v roce 2019 byla známka 3,21). U silnic II. tříd se 

Liberecký kraj zařadil mezi tři nejlepší kraje v republice. 

Informoval, že dojde k vyhlášení programů Dotačního fondu Libereckého kraje, oblast podpory  

č. 6 DOPRAVA – programu č. 6.1 Podpora výstavby komunikací pro cyklisty, programu 

6.2 Podpora rekonstrukce, údržby a oprav komunikací pro cyklisty, programu č. 6.3 Podpora 

projektové přípravy komunikací pro cyklisty a programu č. 6.5 – Podpora městské mobility 

formou sdílených kol, na rok 2025. Lhůta pro podání žádosti bude od 31. 03. - 15. 04. 2025. 

V programu 6.1 jsou vyčleněny finanční prostředky ve výši 6,5 mil. Kč, v programu 6.2 jsou 

vyčleněny finanční prostředky ve výši 2,5 mil. Kč, v programu 6.3 jsou vyčleněny finanční 

prostředky ve výši 2 mil. Kč a v programu 6.5 jsou vyčleněny finanční prostředky ve výši  

3 mil. Kč. 

Na závěr dal Ing. Jan Sviták prostor pro dotazy. 
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Proběhla diskuze ohledně Dotačního fondu Libereckého kraje, oblast podpory č. 6 DOPRAVA 

v souvislosti s dotacemi na infrastrukturu spojenou s cyklodopravou. 

Diskuze: P. Mikula, J. Sviták  

 

Proběhla diskuze ohledně aktuálního stavu páteřních cyklotras a aktualizované cyklostrategie. 

Diskuze: J. Demčák, J. Sviták 

J. Sviták přislíbil představení aktuálního stavu páteřních cyklotras a aktualizované cyklostrategie 

na dalším zasedání výboru dopravy. 

Josef Chuchlík zdůraznil nutnost navýšení počtu zaměstnanců na odboru silničního hospodářství, 

kteří by zajišťovali metodickou pomoc obcím při zpracování projektové přípravy v oblasti 

cyklodopravy, pomoc s realizací a přípravou staveb.  

 

 

Projednání materiálů do 1. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 28. 01. 2025 

 

Ing. Jan Sviták představil a podrobněji okomentoval členům výboru materiál, který obdrželi 

a bude předložen k projednání na 1. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje, které se koná dne 

28. 01. 2025. 

 

Dodatek č. 3 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu LK č. 

OLP/2234/2019 - Cyklostezka podél silnice I/13 v úseku Kunratice u Cvikova – Drnovec – 

k bodu jednání ZLK 01/25/35 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 01/25/VD/03 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí žádost Obce Kunratice u Cvikova, se sídlem Kunratice 

u Cvikova 145, 471 55 Kunratice u Cvikova IČO: 00524301, ze dne 25.10.2024 o prodloužení 

termínu realizace projektu „Cyklostezka podél silnice I/13 (E442) v úseku Kunratice u Cvikova – 

Drnovec (Liberecký kraj)“ dle smlouvy o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu 

Libereckého kraje č. OLP/2234/2019 z důvodu podmínek státního podniku Lesy ČR k vydání 

kladného stanoviska k užívání stavby ke kolaudačnímu řízení,  

schválit znění dodatku č. 3 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje 

č. OLP/2234/2019 uzavřené mezi Libereckým krajem a Obcí Kunratice u Cvikova, se sídlem 

Kunratice u Cvikova 145, 471 55 Kunratice u Cvikova, IČO: 00524301, kterým se upravuje termín 

realizace projektu „Cyklostezka podél silnice I/13 (E442) v úseku Kunratice u Cvikova – Drnovec 

(Liberecký kraj)“, a to z „1.1.2019 – 30.12.2024“ na „1.1.2019 – 30.12.2025“, a kterým se 

prodlužuje termín pro závěrečné vyúčtování z 18.2.2025 na 19.8.2026.  

a uložit Janu Svitákovi, náměstku hejtmana, resort dopravy 

1. zajistit vyrozumění příjemce dotace o přijatém usnesení. 
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2. zajistit podpis Dodatku č. 3 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu 

Libereckého kraje č. OLP/2234/2019. 

 

Hlasování: 

Celkem: 11 Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

 

Ing. Otto Pospíšil, Ph.D., se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

omluvil. Aktuální informace zaslal e-mailem tajemnici výboru dopravy k prezentaci. 

Ing. Soňa Kohoutová informovala, že ve spolupráci se Správou železnic (samostatná a přímá 

komunikace) a dopravci řeší KORID LK, spol. s r.o., harmonogram výluk. S ohledem na rozsah 

prací v roce 2025 je očekávána zvýšená výluková činnost v Libereckém kraji s enormními 

požadavky na disponibilitu NAD. Podle postupu přípravy JŘ NAD organizuje KORID LK, spol. 

s r.o., projednání s obcemi. Dále KORID LK, spol. s r.o., připravuje koordinační schůzku 

s KSSLK, p.o., a ŘSD ČR s. p. 

Dále informovala, že Ministerstvo dopravy vyhlásilo nabídkové řízení pro rychlíkové linky. 

KORID LK, spol. s r. o., připravuje pro (odbornou) veřejnost komentář k zakázce (co přináší,  

co by se mělo měnit a proč atp.). 

Na závěr uvedla, že v případě zájmu bude možno detailněji projednat na některém z příštích 

zasedání výboru dopravy. 

 

Proběhla diskuze ohledně posunutí termínu výluk na železnici. 

Diskuze: J. Demčák, J. Sviták 

J. Demčák požádal, aby starostové dotčených obcí byli včas o výlukách informováni. 

 

 

6. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o. 

 

Michal Třešňák se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého Josef Chuchlík představil nového předsedu 

představenstva společnosti ČSAD Liberec, a.s., pana Martina Lišku. 

 

 

V 14:45 hodin se na zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje dostavil Ing. Vojtěch Prachař, 

počet přítomných členů výboru dopravy 12.  
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7. Informace koordinátora BESIP LK 

 

Ing. Jan Polák se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

8. Informace o činnosti KSSLK, p. o.  

 

Ing. Jan Růžička podal aktuální informace o činnosti KSSLK, p. o. 

Navázal na Ing. Jana Svitáka ohledně rekonstrukcí a oprav krajských silnic a mostů. Podal 

informace soutěžím na zhotovitele staveb.  

Podal informace k běžné údržbě silnic II. a III. třídy za rok 2024. Informoval, že běžná údržba 

byla pro rok 2024 navýšena o 25 mil. Kč na 295 mil. Kč. Veškeré finance byly téměř vyčerpány, 

nedočerpáno bylo 22 969 Kč (bude vráceno do rozpočtu odboru silničního hospodářství). Zimní 

údržba činila 150 mil. Kč, nedočerpáno bylo necelých 19,2 mil. Kč. Toto nedočerpání doporučuje 

KSSLK, p. o., převést do roku 2025 opět do údržby komunikací, s tím, že rozdělení zda do běžné 

údržby nebo běžné údržby by se uskutečnilo po ukončení zimní údržby za leden, únor a březen 

2025 podle potřeby.  

Na závěr dal Ing. Jan Růžička prostor pro dotazy. 

 

Proběhla diskuze ohledně financí ze SFDI. 

Diskuze: J. Chuchlík, J. Sviták, J. Růžička   

 

Proběhla diskuze ohledně konkrétních stavebních akcí. 

Diskuze: J. Sajdl, J. Růžička 

 

 

9. Informace o činnosti Silnice LK a.s. 

 

Ing. Petr Správka se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

V 14:55 hodin se na zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje dostavil Martin Vondráček, počet 

přítomných členů výboru dopravy 13.  

 

 

10. Informace o činnosti ŘSD ČR s. p. 

 

Ing. Jan Wohlmuth podal aktuální informace o činnosti ŘSD ČR s. p. 

Seznámil přítomné s plánovanými stavbami ve Správě Liberec v roce 2025 a podrobněji 

okomentoval konkrétní příklady. 

Na závěr dal Ing. Jan Wohlmuth prostor pro dotazy. 
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L. Sajdl, požádal zástupce KSSLK, p.o., a ŘSD ČR s. p., zda by dotčené obce, mohly být 

informovány o přípravě a realizaci staveb. 

 

 

11. Různé 

 

Josef Chuchlík informoval, že společně s vedoucím odboru silničního hospodářství Ing. Zdeňkem 

Borovičkou, MBA, začali pracovat na zprávě o nadměrném využívání krajských silnic v rámci 

staveb ŘSD ČR s. p. v Libereckém kraji. Následně by měla proběhnout debata o možné 

kompenzaci za zatěžovaní a následném poškození těchto silnic. V této problematice budou 

osloveny sousední kraje ohledně zkušeností. 

 

Ing. Vojtěch Prachař požádal, zda by členové výboru dopravy mohli obdržet veřejnou informaci 

ohledně vyhodnocení projektu TAXIBUS (včetně nákladů, kolik lidí tuto službu využilo, kolik 

lidí využilo aplikaci, kolik lidí platilo hotově). 

 

 

Josef Chuchlík předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje poděkoval za účast  

na dnešním zasedání výboru dopravy. 

 

 

 

Ověřovatel zápisu: 

 

 

 

 

.……………………………. 

Jaroslav Demčák 

místopředseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje  

 

 

 

 

………………………………. 

Josef Chuchlík 

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

 

Liberec 21. ledna 2025 

Zapsal: Ing. Soňa Kohoutová 

tajemník  


